

Date : 06/04/2017.

التاريخ : 06 / 04 / 2017.

Mr. Hasan Abdul Rahman Al-Serkal  
Excutive vice president  
Chief Operation Officer (COO)  
Dubai Financial Market  
United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال  
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات - سوق دبي المالي  
دولة الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد...

**Subject: Disclosure of the procedures for implementing a court ruling.**

**الموضوع : الإفصاح عن إجراءات تنفيذ حكم قضائي**

With reference to our previous disclosure Dated on 08/02/2017, regarding the judgment issued in our favor by the Court of Cassation in Abu Dhabi in the two appeals No. 229 + 255/2016 against Mr. Hassan Salahuddin Tattanaki with N&H Co. (Jointly) , and the final judgment against them to pay for Al Madina For Finance & Investment Co an amount of AED 70 million in addition to the related interest & Compensation.

بالإشارة الى افصاحنا السابق بتاريخ 2017/02/08 ، بخصوص الحكم الصادر لصالح شركتنا من محكمة النقض في أبو ظبي في الطعنين رقمي 229 + 255/2016 ضد السيد / حسن صلاح الدين طاطاناكي وشركة ان اند اتش ، و الحكم النهائي الملزم ضدتهما بدفع مبلغ 70 مليون درهم إماراتي لصالح شركة المدينة للتمويل والاستثمار بالإضافة الى الغرامات التأخيرية والتعويض.

We would like to inform you that a letter issued by the accountant of the Execution Department of the Abu Dhabi Judicial Department on 30/3/2017 to determine the total amount awarded includes also the intersts & compensation), the amount is AED 99,010,666.00 only (AED Ninety-nine million ten thousand six hundred and sixty six Only).

فإننا نود أن نخطركم بأنه قد صدر بحمد الله كتاب محاسب ادارة التنفيذ في دائرة القضاء في أبو ظبي في 2017/3/30 والخاص بتحديد المبلغ المحكوم به والرسوم والغرامات بقيمة 99,010,666.00 درهم إماراتي فقط (تسعة وتسعون مليون و عشرة آلاف وستمائة ستة وستون درهم إماراتي لا غير).

We have started to take all the legal procedures to collect the mentioned amount by signing the Executive Exemption on the sentenced after having issued a travel ban for the convicted Hassan Salah Tannaki, We will disclose any new information related to same subject.

ولقد باشرت شركتنا إتخاذ كافة الإجراءات القانونية لتحصيل المبلغ المذكور بتوقيع الجوز التنفيذية على المحكوم عليهما بعد أن استصدرت أمر منع سفر للمحكوم عليه حسن صلاح طاطاناكي ، وسوف نفضح عن أية معلومات جديدة تخص تنفيذ ذلك الحكم.

Also we will disclose for the financial effect on the company once the collections executed.

علماً بأن الاثر المالي لهذا الحكم سوف يتحدد بالمبالغ التي يتم تحصيلها .

Best Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

شركة المدينة  
للتمويل والاستثمار  
AL-MADINA FOR FINANCE AND INVESTMENT

د. عبد الرؤوف توفيق عبد السيد

Dr. Abdul Raof Tawfeq Abdul Sayed  
Vice Chairman

د. عبد الرؤوف توفيق عبد السيد  
نائب رئيس مجلس الإدارة



شركة المدينة  
للتمويل والاستثمار  
AL-MADINA FOR FINANCE AND INVESTMENT.

Handwritten signature or mark.